
Voorzitter,

Ter behandeling ligt het raadvoorstel vervolg behandeling begraafplaats 
Noordtoren te Zevenbergen. Teneinde te voorkomen om de discussie van 05 
november 2019 over te doen, zijn de fractievoorzitters afgelopen maandag 27 
januari 2020 bijeen geweest om te spreken over het voorliggende voorstel.

Deze vergadering heeft in een open en constructieve wijze plaatsgevonden waarbij 
iedere fractie zijn en/of haar zegje kon doen. Een ieder was die avond van mening 
dat een inhoudelijke discussie niet relevant meer zou zijn en dat het alleen moet 
gaan over het proces na 5 november 2019 en het al dan niet intrekken van de 
eerder aangenomen motie.

Na de discussie was een ieder het er over eens, dat het intrekken van de motie de 
goedkeuring van de fractie voorzitters kon krijgen zij het dat er uiteraard met de 
andere fractie leden nog gesproken moest worden. Inmiddels heeft dit 
plaatsgevonden en alle fracties kunnen instemmen met het intrekken van 
genoemde motie.

Er blijven nog 2 zaken over waarbij wij als Raad zeker nog over willen spreken. Het 
eerste waarover wij graag in gesprek willen gaan is het proces wat sinds 5 
november 2019 tot op heden heeft plaatsgevonden. Met name de openbaarheid 
van het onderzoek van Hartigh en de ruis die daarover is ontstaan, zal nog in een 
nader gesprek met het college en/of een afvaardiging hiervan moeten worden door 
gesproken. Als fractievoorzitters denken wij aan de eerstkomende presidium 
vergadering maar het kan ook een besloten extra raadsvergadering zijn. Besloten 
omdat het om vertrouwelijke informatie gaat waarop geheimhouding ligt.

Als 2e willen wij als fracties meer aan de voorkant betrokken raken bij de projecten 
en de projectorganisatie die hiervoor wordt opgericht. Hiervoor dient ook het 
amendement waarbij wij een extra besluit hebben toegevoegd wat door iedere 
fractie wordt onderschreven. Ook heeft afstemming plaatsgevonden met de 
ambtelijke organisatie over de haalbaarheid hiervan. Doel is om te komen tot een 
voor iedereen aanvaardbaar en werkbaar stuk waarbij ieders rol beschreven is. Het 
college zal 20 februari 2020 met een eerste aanzet komen. De tijd tussen 20 
februari 2020 en 16 april 2020 kan worden benut of hierover afstemming te krijgen 
met ons als raad.

Tot slot voorzitter, dit dossier verdient geen schoonheidsprijs maar we moeten als 
verder, college, raad en ambtelijke organisatie. We staan voor onze inwoners en 
laten we dit dossier vanavond sluiten en door gaan met het vele werk wat ons te 
wachten staat. Ook wij zijn ervan overtuigd dat waar gewerkt wordt zullen er zeker 
nog zaken niet altijd goed gaan, maar laten dit soort forse en onacceptabele zaken 
tot het verleden gaan behoren.

Namens alle fracties,

Bert Schreuders

Plaatsvervangend Raadsvoorzitter.


